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Datum:  4. 4. 2023; 19:00 
Místo:  on-line 
  

Pozvaný (b.t.) Role Účast 
Antonín Bauer předseda Rady ČTA, GS ČTA Ano 
Tomáš Petr jednatel ČTTS, s.r.o. Ano 
Denisa Zobelt členka Rady ČTA, host Ano 
Jan Čelůstka reprezentační trenér ČTA Ano 
Jan Kubeš  reprezentační trenér mládeže ČTA Ano 
Josef Mužíček host Ano 
Milan Ungr host Ano 
Ladislava Marková host Ano 
Martin Hotový host Ano 
Bohdan Charvát host Ano 
Lukáš Vrobel host Ano 
Karel Zadák host Ano 
Jiří Kahuda host Ano 
Tomáš Plojhar host Ano 
Josef Rajtr zapisovatel, host Ano 
Další pozvaní trenéři se jednání nezúčastnili 

 
 

Průběh jednání 
 

Okruh           Zodpovídá 
Antonín Bauer přivítal účastníky a informoval je o činnosti Rady 
ČTA a o činnosti vedení ČTA: 

 proběhlo jednání na NSA, 

 stav financí – byly podány žádosti o dotace na rok 2023, 
proběhlo jednání na NSA, předpoklad do 20.4. bude známa 
výše přidělené dotace, do konce dubna obdržení financí na 
účet ČTA – bude aktualizováno dle reality, 

 do Rady ČTA byla kooptována Denisa Zobelt, která 
účastníky jednání krátce pozdravila a představila se, 

 byl rozeslán newsletter pro trenéry, mimo jiné 
s informacemi o možnostech absolvování vzdělávacích 
kurzů v zahraničí v rámci WT/ET. 

Bauer 

Dále A.Bauer oznámil změny v organizaci a nastavení kompetencí 
v rámci Sportovní komise: 

 sportovní ředitel Nikola Štourač na svou funkci rezignoval 
k 31.3.2023,  

 novým sportovním ředitelem je na přechodnou dobu 
jmenován Tomáš Petr, 

 Rada ČTA si zadala úkol najít nového SŘ tak, aby mohl do 
funkce nastoupit k 1.10.2023, 

Bauer 
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 hlavním reprezentačním trenérem je Jan Čelůstka, jeho 
asistentem (akce a výjezdy ČTA) je Jan Jakubíček. Poradní 
tým tvoří Daniel Noah a Zbyšek Zeman, 

 pozice hlavního koordinátora je uvolněna a bude řešena 
obsazením nejpozději od 1.7.2023, 

 reprezentačním trenérem dorostu a juniorů je Jan Kubeš, 
 koordinátorem mládeže pro program Talent je Milan 

Kulman, 
 metodickou sekci zastupuje Jiří Seidl, který má primárně na 

starosti trenérské vzdělávání, asistentem metodické sekce 
je Tomáš Mika,  

 odborné metodické grémium bude nadále provádět 
hodnocení a oponentury dokumentů a materiálů (skripta, 
publikace) pro vzdělávání trenérů, 

 probíhá vzdělávání trenérů – III. třída běží, proběhla první 
část kurzu. Závěrečnými zkouškami byl zakončen kurz 
trenérů II. třídy, aktuálně cca 20 nových držitelů II.tř. ČTA 
zvažuje formu a možnosti uveřejnění závěrečných prací. 

Antonín Bauer informoval o dokončení nových Prováděcích pokynů 
pro činnost sportovních středisek a sportovních center mládeže. 
Účastníkům jednání sdělil, že byly zváženy všechny zaslané 
poznatky a připomínky trenérů, kteří měli možnost předmětné 
dokumenty posoudit, a ty relevantní byly do dokumentů 
zapracovány.  
A.Bauer vysvětlil důvody pro změny stávajících dokumentů: 

 administrativní – upřesnění pojmů, termínů a vymezení, 
 metodické – jiné nastavení kritérií a sledovaných parametrů, 

 byl zapracován „opravný prostředek“ – možnost zachovat 
statut „klub SCM/SpS“ i v případě přestupu nebo vyřazení 
sportovce – aby byla zachována kontinuita a možnost 
plánovat činnost klubu, 

 byl upřesněn pojem „osobní trenér“,  
 byla zohledněna připomínka členky sportovní komise 

A.Grabmüllerové ohledně odlišných parametrů (umístění na 
MSJ) pro ženy a muže pro zařazení do skupiny „A“. Tyto 
parametry byly sjednoceny. 

Bauer 

A.Bauer zdůraznil, že změny podmínek nebudou mít vliv na počty 
zařazených sportovců a v podstatě ani na jejich výkonnostní 
spektrum, pouze dochází ke změně sledovaných parametrů, s  
větším důrazem na výkonnostní předpoklady a perspektivu. 
Na základě zpětné vazby bude do budoucna zvažováno i zavedení 
nějaké formy odměňování trenérů v závislosti na jejich vzdělání.  
Nové Prováděcí pokyny budou Radě ČTA předloženy ke schválení 
dne 5.4.2023. 

Bauer 

K novým dokumentům se krátce vyjádřili i reprezentační trenéři 
J.Čelůstka a J.Kubeš. Oba přijetí nových pravidel schvalují a 
podporují. 

Čelůstka, Kubeš 
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Poslední připomínky a textové úpravy, které zaslali trenéři M.Ungr 
a J.Mužíček byly s dotyčnými konzultovány a budou do textu PP 
zapracovány. 

Bauer 

Tabulky bodového hodnocení SpS se aktuálně neupravovaly, 
prioritou bylo nastavení nových parametrů pro kategorie SCM. 
A.Bauer potvrdil nutnost úpravy bodových tabulek i pro kategorie 
SpS a jejich provázanost s tabulkami pro SCM, pro účely 
porovnávání a logiku hodnocení. Nové tabulky SpS budou navrženy 
J.Kubešem do konce dubna 2023, s využitím návrhu, který předožil 
M.Ungr.  

Bauer, Kubeš, Ungr 

A.Bauer ukončil oficiální část jednání a vyzval přítomné k diskuzi 
k předloženým informacím. 

Bauer 

L.Vrobel apeloval na nutnost  upravit tabulky pro SpS, aby 
korespondovaly s tabulkami pro SCM. 

Vrobel 

A.Bauer požádal trenéry reprezentace, aby tuto situaci aktivně 
řešili. 

Bauer, Čelůstka, 
Kubeš 

T.Petr se dotázal L.Vrobela, zda se obává, že použití stávajících 
tabulek pro SpS negativně ovlivní počet zařazených sportovců. 
L.Vrobel odpověděl že se neobává snížení počtu zařazených 
sportovců, ale že nastavený systém je demotivační. 

Petr, Vrobel 

T.Petr požádal přítomné, aby respektovali aktuální stav a nastavení 
PP pro SpS s tím, že vedení ČTA bude pracovat na úpravách a 
maximální provázanosti parametrů SpS a SCM. 

Petr 

L.Vrobel vznesl dotaz, proč v tabulce rozpisu finančních prostředků 
vypadla položka odměn pro VSCM. A.Bauer se omluvil za chybu, 
přislíbil kontrolu a opravu.  

Bauer, Vrobel 

M.Hotový vznesl dotaz, jestli bude SCM moci nárokovat případné 
proplacení nákladů na „členství“ sportovců SCM v atletickém a 
plaveckém svazu, což považuje za jedinou možnost, jak plnit 
požadované výkonnostní parametry v plavání a běhu. J.Kubeš 
oponoval s tím, že sportovci mají další možnosti pro plnění výkonů, 
jak při klubovém testování, tak při společných srazech a akcích 
ČTA. A řada triatlonistů je současně členy plaveckých a atletických 
oddílů. T.Petr k tomu dodal, že ČTA nabídne možnosti a termíny na 
plnění testů/výkonů, současně upřesnil, že toto není záležitost, 
kterou by ČTA měla dále řešit.  

Hotový, Kubeš, Petr 

L.Marková vznesla dotaz, kde je k nahlédnutí aktuální ranking 
sportovců SCM (DOR+JUN). Odkaz je na hlavní stránce webu 
triatlon.cz. Nad rámec jednání požádala o informace ohledně 
požadavku na mimořádné zařazení sportovce. Situaci bude řešit 
nový SŘ T.Petr. 

Marková, Petr 

J.Mužíček požádal o zvážení změny textu PP, který se týká zákazu 
požívání alkoholu. Text bude v tomto odstavci upraven dle jeho 
návrhu. 

Mužíček 

A.Bauer všem poděkoval za účast a aktivní přístup, a setkání 
ukončil. 

Bauer 

 
Zapsal: Josef Rajtr  
Schválil: Antonín Bauer 


